
 

Уважаеми Господа, 

 

Във времето, което живеем всички ние обръщаме повече внимание на 

лошотията, злобата и на това как някой доктор не си свършил работата или 

линейка не е пристигнала на време и подобие, аз искам да споделя точно 

обратното и дано наистина да бъде взето под внимание или най-малкото дано 

някой да обърне внимание на моето писмо. Искам да изкажа своята огромна 

БЛАГОДАРНОСТ към старшата сестра Елена Банкова и  целия екип на 

Ковид отделението в болница "Бургасмед" . 

Вече повече от година този сектор продължава да бъде претоварен, а хората 

които се грижат за здравето ни - уморени, но пълноценни за нас пациентите. 

Моля да даваме предимство на доброто и добрите постъпки, повярвайте ми те 

трябва да се насърчават. 

Тези хора заслужават не само нашите аплодисменти  и благодарности, но и 

подкрепата на държавата ни.  

Благодаря Ви за отделеното време, сигурен съм, че не е загубено напразно. 

 

С уважение, 

Данаил Иванов 
 


